
 
  

SMUČARSKA ZVEZA SLOVENIJE –     Ljubljana, 25. 3. 2025 

Združenje smučarskih panog 

Zbor panoge za tek na smučeh 

Odbor panoge za tek na smučeh 

 

Z A P I S N I K 

18. redne seje Odbora panoge za tek na smučeh, ki je potekala v torek, 25. 3. 2025, v 

prostorih Smučarske zveze Slovenije v Ljubljani.   

 

Pričetek seje:   ob 18.38 

Zaključek seje:  ob 21.28 

 

Prisotni člani:   

Predsednik: g. Uroš Kepic  

Komisija za množičnost: g. Jernej Rebolj  

Strokovni svet: g. Rok Šolar  

Regijska povezanost: 

- Vzhodna Slovenija: g. Janez Štern  

- Osrednja Slovenija: g. David Pavlič  

- Zahodna Slovenija: g. Tomaž Žemva 

 

Opravičeno odsotni člani: ga. Katarina Praznik (Komisija za finance in revizijo), g. Simon Jan  

(Infrastruktura) in g. Uroš Ponikvar (Tekmovalni sistem in objekti).  

 

Ostali prisotni: ga. Tadeja Brankovič (strokovna sodelavka panoge) in g. Tomaž Verdnik (vodja  

panoge).  

 

Ad 1 Ugotovitev navzočnosti in potrditev dnevnega reda 

U. Kepic je pojasnil, da je na seji prisotnih 6 od 9 članov Odbora. Seja je sklepčna.  

 

 

 



 
  

Predlagani dnevni red:  

 

1. Ugotovitev navzočnosti in potrditev dnevnega reda. 

2. Pregled in potrditev zapisnika 17. redne seje Odbora.  

3. Pregled prejšnjega Logbooka.  

4. Finance (maj 2025 – februar 2025). 

5. Poročila po stebrih 

- Poudarek na: Regijsko sodelovanje: število tekmovalcev v kategorijah MDI MDE SDI 

SDE. 

6. Predlogi sklepov in pravilnikov: 

- Predlog sklepa o pravicah in dolžnosth trenerjev in tekmovalcev, 

- Predlog sklepa o pravici do prevozneih sredstev, v odvisnosti od kategorizacije, 

- Štipendije-hranarine za športnike v odvisnosti od statusa. 

7. Razno. 

8. Logbook pregled z novimi ”aktivnostmi”. 

 

SKLEP ŠT. 98: Sprejme se predlagani dnevni red 18. redne seje Odbora panoge za tek na 

smučeh. 

ZA: 6 

PROTI: 0 

VZDRŽAN: 0  

 

Ad 2 Pregled in potrditev zapisnika 17. redne Odbora 

Na zapisnik prisotni niso imeli pripomb.  

 

Sprejet je bil  

SKLEP ŠT. 99: Zapisnik 17. redne seje Odbora panoge za tek na smučeh se potrdi.   

ZA: 6 

PROTI: 0 

VZDRŽAN: 0  

 

 



 
  

Ad 3 Pregled prejšnjega Logbooka 

U. Kepic je povzel dejavnosti iz Logbooka. Izpostavil je razumevanje in preglednost finančnega 

stanja, sistema poročanja, strukture stroškovnih centrov in stroškovnih nosilcev. Mesečna 

poročila še vedno prejemamo zelo pozno.  

Na ravni SZS je v pripravi je Pravilnik o štipendiranju, ki ga pripravlja pravna služba SZS. 

Vključeval bo tudi pravila za podporo športnikom študentom za študij v tujini. Pravilnik bo 

obravnaval IO SZS na redni seji, ki bo potekala 14. 4. 2025.  

 

D. Pavliča je v imenu Aleksandra Lavrič Preglja zanimalo, zakaj ni bilo redne seje Zbora v mesecu 

januarju 2025. T. Verdnik je pojasnil, da je bil na zadnji seji Zbora sicer predlagan datum seje 28. 

1. 2025 ob dogovoru, da v primeru časovne stiske seje ne bo, ekipe za Velika tekmovanja pa 

Strokovni svet in Odbor potrdita korespondenčno.  

 

U. Kepic je predlagal, da Strokovni svet prevzame vodilno vlogo za pripravo koledarja za 

naslednjo sezono. Za pripravo koledarja za sezono 2025/2026 se določi komisijo v sestavi: T. 

Brankovič, L. Gostinčar, N. Brodar in U. Ponikvar. Predlog se za poletni del pripravi do 31. 5. 

2025, za zimski del do 30. 9. 2025.     

 

SKLEP ŠT. 100: Člani Odbora potrjujeo predlog članov komisije za pripravo koledarja za 

sezono 2025/2026 v sestavi: T. Brankovič, L. Gostinčar, N. Brodar in U. Ponikvar.     

ZA: 6 

PROTI: 0 

VZDRŽAN: 0  

 

U. Kepic je prisotnim pojasnil, da je bilo po pregledu stanja in po zadnjem sestanku z odgovornimi 

trenerji ugotovljeno, da nekateri športniki še vedno ne vnašajo treningov v orodje Bestr. Prav tako 

trenerji ne vnašajo treningov.  

 

SKLEP ŠT. 101: Uporaba orodja Bestr je obvezna za športnike in trenerje, ki imajo sklenjeno 

pogodbo s Smučarsko zvezo Slovenije. Obveznost se zapiše v pogodbo oziroma v aneks k 

pogodbi.  

ZA: 6 



 
  

PROTI: 0 

VZDRŽAN: 0  

 

U. Kepic je pojasnil, da je na panogi zatečeno stanje uporabe sponzorskih vozil, ki ni urejeno. 

Na predlog pravne službe SZS se predlaga ureditev ugodnosti za športnike – uporaba vozil 

opremljevalca – v skladu s priznano kategorizacijo OKS. Pripravi se dokument, ki bo vključeval 

pogoje sofinaciranja in rang vozila.  

 

Ad 4 Finance (maj 2024 – februar 2025) 

U. Kepic je pojasnil, da IPI za obdobje maj 2024 – februar 2025 prikazuje 1.061.000 EUR 

odhodkov. Glede na načrt in če ne bo presenečenj, bi sezono morali končati z odhodki v višini 

1.210.000 EUR. Na prihodkovni strani manjka delež javnih sredstev, saj razpisa za leto 2025 še 

nista zaključena. 

Pojasnil je, da še vedno nismo prejeli odgovorov na vprašanja v zvezi z bilanco stanja in še vedno 

ne vemo, kje je zabeleženih 300.000 EUR (od skupno 900.000 iz naslova dobička SP Planica, ki 

so bili dodeljeni panogi teki po sklepu IO SZS na seji konec junija 2023).   

 

SKLEP ŠT. 102: Člani Odbora so se seznanili s stanjem financ za obdobje maj 2024 – februar 

2025.    

 

Ad 5 Poročila po stebrih 

Množičnost 

J. Rebolj je pojasnil, da smo v koledar Pokala Slovenski maraton za leto 2025 dodali tudi tekme 

na rolkah. Predlaga, da bi uvedli drug format tekmovanj oz. organizatorjev, predvsem zaradi 

slabih zim in da bi lažje prestavljali tekmovanja na lokacije, kjer je organizacija v tistem trenutku 

mogoča.  

 

Infrastruktura 

U. Kepic je pojasnil, da se bo U. Ponikvar v kratkem sestal s projektantko, ki sodeluje z Občino 

Naklo pri pripravi dokumentacijo za rolkarsko progo Kokrica/Udin boršt.  

 

 



 
  

Regijsko sodelovanje: število tekmovalcev v kategorijah MDI MDE SDI SDE. 

U. Kepic je predstavil statistiko, število tekmovalcev po sezonah. Sprašuje, kaj lahko za 

povečanje otrok stori panoga. 

 

R. Šolar je poudaril, da je zelo dober projekt Šolar na smuči, ki se tudi za tek na smučeh izvaja 

v zadnjih sezonah. Klubi morajo apelirati na šole na svojem območju, da se na projekt prijavijo.   

 

U. Kepic je predlagal, da se na naslednji seji Zbora klubom podrobno predstavi projekt, tako da 

bodo lahko lažje animirali lokalne šole.  

 

U. Kepic je podal predlog novega člana Odbora za steber PR, Marketing, Sponzorji in Donatorji. 

Na SZS imamo Jerneja Damjana, ki je zaposlen na področju marketinga. Predlaga, da se z njim 

pogovori o možnem sodelovanju. Prav tako si želi v delo Odbora vključiti Jernejo Brecl, ki v 

okviru panoge skrbi za socialna omrežja.  

 

Ad 6 Predlogi sklepov in pravilnikov 

- Predlog sklepa o pravicah in dolžnosth trenerjev in tekmovalcev 

Problematika je bila obravnavana pod točko 3.  

 

- Predlog sklepa o pravici do prevoznih sredstev, v odvisnosti od kategorizacije. 

Problematika je bila obravnavana pod točko 3.  

 

- Štipendije-hranarine za športnike v odvisnosti od statusa. 

Problematika je bila obravnavana pod točko 3.  

 

Ad 7 Razno 

J. Rebolja je zanimalo, kdaj bo podelitev najboljšim v Pokalu Argeta Jr.  

 

T. Brankovič je pojasnila, da je podelitev načrtovana 12. 4. 2025.   

 

Ad 8 Logbook pregled z novimi ”aktivnostmi” 

Obravnavano pod točko 3.  



 
  

 

 

Zapisal: Tomaž Verdnik        Uroš Kepic l.r. 

Predsednik  

 

 

 


